
 

 
 

Tilstede:   

Gorm Johansson, Kai Tangen Lunheim, May Kristin Lønseth 

 

Hopp- og kombinertkomiteen 2019-21:                                                                                                                                
May Kristin Lønseth (leder)                                                                                                                                     
Gorm Johansson (nestleder)                                                                                                                              
Anders Heimdahl                                                                                                                                           
Geir Korssletten                                                                                                                                     
Kolbjørn Asphaug  (dommer)                                                                                                                                      
Kai Tangen Lunheim  (Team Oppland HK)                                                                                                              
En fra Gausdal (navn kommer) 

 

Planlagte samlinger som hopp- og kombinertkomiteen må organisere dette året:                                                                                                                  
- Rekruttsamling sammen med NTG: Gorm sjekker med Tore Sneli om dato.                                                                                                                              
- Breddesamling for alle alderstrinn: Usikkert om mulighetene for å få hoppet på plast i 
småbakker i Oppland.                                                                                                                                  
Kan være langt å reise til Midtstua for en dag, særlig for de i Midt-dalen.                                            
Skal vi ha samling uten hopping eller kan denne samlingen samkjøres med Knyken-samlinga 
uke 40? Tar dette opp på neste komite-møte. 

 

Rekruttering:                                                                                                                                                      
En hovedsak for komiteen fremover blir å jobbe med hvordan vi skal få opp rekrutteringen i 
hopp og kombinert.                                                                                                                      
Rekrutteringen har gått ned etter at fotball har blitt helårsidrett også blant de yngre.                                                                                                         
Viktig å få med foreldre.                                                                                                                 
Hoppsporten har mye fokus på utstyr, men det er viktig å få frem at en ikke trenger nytt og 
dyrt utstyr fra dag 1.                                                                                                                                     
Kan vi tipse om «kjøp og salg av hopputstyr» på vår facebook-side?                                                       
Kan kretsen kjøpe inn Raw Air-ski til utlån? 

Vårmøte 2019 Hopp/kombinert  

Oppland Skikrets 

REFERAT 

Ilsetra,  lørdag 11. mai 2019 

 


